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نظر خوبی در این باره ندارم. فکر میکنم افاضاتی که در این روزها در فضای مجازی انجام شده است به قدر کافی کفایت می

کند.

حواشی ژن خوب فرزند رئیس فراکسیون امید؛ 

رئیس فراکسیون امید با بیان اینکه این روزها افاضاتی در فضای مجازی در خصوص بحث ژن خوب شده است گفت: از
مصاحبه پسرم به اندازه کافی در فضای توام با بداخلاقی سوءاستفاده شده است.

به گزارش اسپادانا خبر، محمدرضا عارف در حاشیه جلسه علنی مجلس در جمع خبرنگاران به ارائه توضیحاتی درباره مصاحبه
پسرش و به دنبال آن مطرح شدن بحث ژن خوب در رسانهها و فضای مجازی و بیان انتقاداتی به این موضوع پرداخت.

وی در پاسخ به این پرسش که نظر شما در خصوص بحث ژن خوب چیست گفت: نظر خوبی در این باره ندارم فکر میکنم
افاضاتی که در این روزها در فضای مجازی انجام شده است به قدر کافی کفایت می کند.

نماینده تهران در پاسخ به این پرسش که آیا توصیهای به فرزندتان در این باره نداشته اید، گفت: همان توصیهای که به تمامی
جوانان دارم را به فرزند خود نیز میگویم این که چقدر موثر باشد و یا نباشد را نمیدانم.

وی افزود: در این باره به اندازه کافی بحث شده است. مصاحبه ای انجام شده که در فضایی توام با بداخلاقی از آن سوء
استفاده شده است. ایشان به هر حال همواره شاگرد ممتاز بوده اند در هر مسابقه ای در دوران دبستان شرکت کرد اول

شده؛ این موضوع را در مصاحبهاش مورد اشاره قرار داده و گفته که این مسئله را از پدر و مادرم به ارث بردهام که آنها نیز
در تمامی مقاطع شاگر اول بودهاند.
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